

Title (en)

Two-way envelope.

Title (de)

Zweiweg-Umschlag.

Title (fr)

Enveloppe postale avec enveloppe de retour incorporée.

Publication

**EP 0230796 A1 19870805 (FR)**

Application

**EP 86401509 A 19860707**

Priority

FR 8518782 A 19851218

Abstract (en)

The invention relates to the construction of a window envelope which can be reused by the first addressee for returning documents. The window envelope has, both on its front and its back, a transverse tear line (10, 11) so that a sharp pull exerted in the direction of the top of the envelope detaches the upper part, the lower part then forming an open envelope (16) equipped with a window (14), whilst a convenient means (19) is provided for sealing this return envelope. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne la structure d'une enveloppe à fenêtre réutilisable par le premier destinataire, pour le retour de documents. Selon l'invention, l'enveloppe à fenêtre aller présente sur sa face ainsi que sur son dos, une ligne transversale (10, 11) de rupture, de manière telle qu'une brusque traction exercée dans le sens de sa hauteur détermine le détachement de la partie supérieure, la partie inférieure formant alors une enveloppe ouverte (16) munie d'une fenêtre (14), tandis qu'un moyen convenable (19) est prévu pour le scellement de cette enveloppe retour.

IPC 1-7

**B65D 27/06; B65D 27/04**

IPC 8 full level

**B65D 27/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 27/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3747837 A 19730724 - WILSON D
- [X] EP 0097421 A2 19840104 - MOORE BUSINESS FORMS INC [US]
- [A] FR 1484517 A 19670609 - UARCO INC

Cited by

GB2241689A; EP0547785A1; US9878825B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**FR 2591567 A1 19870619; FR 2591567 B1 19890203; EP 0230796 A1 19870805; ES 1000610 U 19880316; ES 1000610 Y 19890801**

DOCDB simple family (application)

**FR 8518782 A 19851218; EP 86401509 A 19860707; ES 8600489 U 19860915**